
SEJA IZVRŽNEGA SVETA

Prvič pod
novo streho

Redna »mi» obdn«k«ga
Izvršnega »v»t» pr»/Anjl t»-
den, Aestlnosermtoaeta po
vrsti, je bila hkratl tudl prva v
novem postopju n« Unhartovi
13. M«d druglm so člini Izvri-
naga sveta obravnavali teme
za soatavo programa dela
izvrftnsga tveta za letoinfe
toto, razporejene l« po novi
organlzaciltkl ihami. Raz-
pravlfalcl so bllt rnnenfa, nsj
bl fzvrftnl svet sestavii svoj
program takrat, ko bo i s spre-
jet program občintke skup-
«£lne. Sekretar Viado B»znlk
I* predlagal, naj bodoči pro-
gram \zvrtnega sveta nm b\ bll
togo uokvirjen v poiamizn«
toiko, pač pa oplsen fn manj
zavazufoč. Kakorkoll ža,
tzvrinlkt «o I«me sprejell in
program bo MStavlJan ka-
snej«.

Possbno zanlmfvo porodilo
j« Imel £lan Izvrinaga sveta
Patar Graftsk, kl )e govotil o
analEtlčnl osnovi za iprafam
dogovora fadaradja, repubJlk
\n pokra)ln o geoloiklh razi-
skavah mlnaralnih •urovln
doma in v tujinL Poročevalec
j« pripomnil, da )« bito to gra-
dlvo sestavljeno v ma)u 1978,
da pa i« zastarelo in povrino
sestavljeno, z n«kat«rlmi ten-
dencaml cenlrallatične dlstri-
bufHfe sradstav in fte s koplco
drugih pomanjkljivott). Izvršni
svet je bil mnanla, da j * traba
omenjenl dokument afctualizl-
rati z nainovajilml podatfcl,
vrh tega pa (• traba v raslsko-
vanje zajstl vsa vrst« anar-
getaklh lurovln. Podprl |e tudi
pradlog stalitč In ukrepov v
katervm J* zavazal občinako
razlakovalno akupnost. da
oaBaAfatfiA ajfflaivo nanaflioiio
proučf, kakor ludl prlpombe in
•talliča izvrinaga avata In Jih
po«r*du|« r*pubtlik*mu ko-
mltaju za raziakovaino dejav-
nost, gospodarskl zbornlci
Slovanl)« tor r*pubWUc«mu
kofnltaju za «n«rg«tiko. čtan!
tzvr*n*fla aveta ao UU mne-

n|a, da takinamu dokum«ntu,
kot (• bll do»«d«j, ne kaž«
nazdravitl, pač pa ga je treba
novsllratt. To |e za našo občl-
no *a potebnega pomena, saj
*• v njaj nahajafo delovne or-
gantzactfa, ki »• s »vo|o de-
)avno>l}o neposredno vklju-
Čû «}o v surovlntko proble-
matlko.

Na u|l izvrinega svata
smo sliiali 4e fnformacijo o
tažavah pri Integrsclji grad-
benfh fzobraževafnfh ustanov.
članica Izvrinega sveta Bre-
da Jama )e podaia nekaj zgo-
dovlne le problamatlke, kl se-
ga nazaj v leto 1978, Ko )e
odbor za združitev razpisal
prvi referendum o sklepu za
Integracljo gradbenlh Izobra-
zvvalnlh ustanov. Referan-
dum js bll uap*i«n v vaeh oie-
lovnlh organlzacljah, razen v
gradbenem solskem centru
Ivana Kavčiča - Dom uč«n-
cav, zato so ga spomtadi 1979
ponovno razplcall v tej delov-
ni organlzaclfl tn je druglfi
uspel. Po tem )• odbor razpi-
aal referendum za sprejem
samoupravnega sporazuma o
združitvl v delovno organiza-
cljo gradbenl ftolslri centar
Ivana Kavčiča. Sp«t se }• za-
taknllo v Oomu učanc«v In
(z)d taga retercnduma je bll
neuspeten. Izvrinl svat |e bll
mnenja, da bj ob t«m, seveda
po predhodnlh razgovorlh,
kazalo prfpravJti ocano o zav- i
zetoatl orflanov upravtfanja, 1
izvrinega odbora slndikatom 1
In oanovne organlzaclfe ZK v l
om«n|anl datovnf organludji 1
ob podplau oziroma odklonitvl I
•amoupravnaga aporazuma o>4
lirt«ajrad|l. *

fzvrinl tvst j« obravnavali
i « natog* ob£ln« pri tzvafan)u,|
resoluclftt o politlkl ureanlč*-1
vanja druzb«n«ga plana SRSJ
v ietoinjam latu. I
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